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Guvernul a aprobat, în ºedinþa de ieri,
un memorandum în vederea contractã-
rii unui împrumut de 600 de milioane de
euro de la Banca Europeanã de Inves-
tiþii pentru Spitalul Regional de Urgen-
þã de la Craiova, anunþã premierul Ni-
colae Ciucã.”În aceastã ºedinþã de gu-
vern, continuãm demersurile pentru a
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putea sã avem cu adevãrat împlinite
obiectivele ºi asumãrile la nivel guver-
namental ºi vom aproba azi un memo-
randum prin care vor contracta un îm-
prumut de la Banca Europeanã de In-
vestiþii pentru Spitalul Regional de Ur-
genþã Craiova. Un împrumut de 600 de
milioane de euro. Practic, este asigura-

rea cã vom demara aceastã investiþie,
iar costul net - inclusiv costurile opera-
þionale de implementare - se ridicã la
508 milioane de euro. Ca atare, dema-
rat în 2020, putem astãzi sã spunem cã
ne îndreptãm spre îndeplinirea acestui
obiectiv”, a arãtat premierul, în debu-
tul ºedinþei de guvern. 
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MIRCEA CANÞÃR

UE fãrã soluþii!UE fãrã soluþii!UE fãrã soluþii!UE fãrã soluþii!UE fãrã soluþii!
„Operaþiunea specialã militarã” a

Rusiei, cum a numit-o Putin, în Ucrai-
na, -iraþionalã-, nu putea sã nu aibã
consecinþe de amplitudine, de altfel
anunþate în prealabil. Lista de sancþi-
uni „blitzkrieg”, dictate în câteva zile,
dar pregãtitã în prealabil, a depãºit
toate aºteptãrile. Nici un sector de
activitate, nici o personalitate din an-
turajul Kremlinului, n-au fost omise.
Practic, UE s-a decuplat de Rusia, de
China –încã nu- ºi s-a „eliberat” de
dependenþa de gaze naturale, fãrã per-
spectivã alternativã imediatã, raliindu-
se aliatului strategic transatlantic. Pe
teatrele de operaþiuni din Ucraina, de
acum rãvãºitã, nu s-a întâmplat alt-
ceva, nici în cursul zilei de ieri, decât
ceea ce ºtim: un dezastru pentru po-
pulaþie, un dezastru pentru þarã. Ucrai-
nienii încã rezistã pe baricade. SUA
au anunþat, de acum, un embargou
pentru gazul ºi petrolul rusesc, urma-
te de Marea Britanie. Uniunea Euro-
peanã încã ezitã. Pentru americani,
embargoul are efecte modeste: din
2020, SUA exportã petrol ºi n-a mai
fãcut deloc importuri din Rusia. Ger-
mania rãmâne în continuare pruden-
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Acesta a clarificat ºi ele-
mentele ce þin de un eventual
vot negativ, iar rezultatul este
cã România poate supune la
vot aderarea la Schengen fãrã
teama de o nouã evaluare. Un
alt aspect important discutat a
fost legat de criza refugiaþilor
din Ucraina ºi mãsurile pe care
Uniunea Europeanã le-a luat
pentru a sprijini statele mem-
bre aflate la frontierã.

“Am prezentat argumentele
pentru o integrare de urgenþã
a României în spaþiul Schen-
gen. Pe lângã faptul cã respec-
tãm toate criteriile de mulþi ani,
eforturile þãrii noastre în con-
textul crizei din Ucraina de-
monstreazã cã putem asigura
protecþia frontierelor externe
ale Uniunii Europene. 

Doamna Comisar, Ylva Jo-
hansson, membrã a Partidului
Social-Democrat din Suedia,
s-a declarat o susþinãtoare a
aderãrii României la Schengen,

“România poate supune la vot aderarea la
Schengen fãrã teama de o nouã evaluare”
Europarlamentarul Victor Negrescu a prezen-

tat Comisarului European pentru Afaceri Inter-
ne, Ylva Johansson, în cadrul unei întâlniri
avute la Strasbourg, motivele pentru care Ro-
mânia trebuie primitã de urgenþã în spaþiul
Schengen ºi a solicitat sprijinul Comisiei Euro-
pene ca aderarea þãrii noastre sã fie supusã la
vot în Consiliul de Justiþie ºi Afaceri Interne.

tã. În schinb, Regatul Unit –partener
crucial în era post-Brexit al SUA- a
anunþat sistarea importurilor, în tota-
litate, pânã la finele anului. Oricum,
ministrul francez al Economiei, Bru-
no Le Marie, în preambulul unei con-
ferinþe privind independenþa energeti-
cã faþã de Rusia, a comparat momen-
tul actual cu criza petrolierã din 1973.
Au fost „reevaluate” Iranul ºi Vene-
zuela, þãri þinute de ani buni pe „lista
neagrã”. Totul deocamdatã este incert.
Strategia avansatã de preºedinta Co-
misiei Europene, Ursula von der Ley-
en ºi Uniunea Europeanã poate bas-
cula totul într-o crizã de proporþii ºi
o spiralã inflaþionistã. Facturile ener-
getice cresc într-un ritm galopant, iar
o recesiune combinatã cu inflaþia, nu
este deloc exclusã de cãtre econo-
miºti. ªocul preþurilor se face deja
resimþit. Într-un asemenea context
dramatic, când se fac notabile diligen-
þe diplomatice, din partea unor lideri
europeni ºi preºedintele francez Em-
manuel Macron a cãrui þarã deþine ºi
preºedinþia Consiliului UE poate fi sa-
lutat pentru rolul sãu pacificator: din
decembrie 2021 a discutat de 14 ori

la telefon cu Vladimir Putin. Mai ales
cã acesta refuzã orice discuþie cu Vo-
lodimir Zelenski ºi Emmanuel Macron
a încercat sã fie intermediar. Ultima
discuþie Putin-Macron, potrivit Ely-
see, a demonstrat cã liderul de la
Kremlin, determinat, rãmâne de ne-
clintit în opþiunile sale. Olaf Scholz,
cancelarul german, pare depãºit de
anvergura evenimentelor. Ei bine, în
acest context tulburãtor, de neînþeles
rãmâne apatia înaltului reprezentant al
UE pentru politicã externã ºi securi-
tate, Josep Borrell Fonteles, regãsit
doar în anunþarea de sancþiuni împo-
triva oligarhilor ruºi ºi deputaþilor din
Dumã care au votat recunoaºterea
republicilor autoproclamate din Don-
bas, agrementându-le cinic pe Twit-
ter: „Mai mult shopping la Milano, mai
multe petreceri la Saint-Tropez, mai
multe diamante la Anvers”. E drept
însã cã Serghei Lavrov, ºeful diplo-
maþiei ruse, nici nu l-ar mai lua în sea-
mã dupã ultima lor discuþie. ªefa di-
plomaþiei engleze, Liz Tuss, ajunsã la
Moscova pentru „negocieri cu Serghei
Lavrov”, l-a fãcut pe acesta sã decla-
re impasibil: „Noi ascultam dar nu

înþelegeam nimic. Explicaþiile noas-
tre cãdeau pe un teren nepregãtit.
Aveai impresia cã discuþi cu o per-
soanã surdã”. Relaþia Rusiei cu Oc-
cidentul a fost din totdeauna dificilã.
Dar Europa a avut personalitãþi politi-
ce de mare þinutã (Thatcher, Mitter-
rand, Kohl), care impuneau prin per-
suasiune, ºi forþa argumentelor, deplin
respect. O nouã „cortinã de fier” este
de acum în curs de instalare. ªi cât
va dura nimeni nu ºtie. Atmosfera de
rusofobie instituitã, mai exact gene-
ralizatã, va dãinui. Facturile energeti-
ce galopante, dar ºi la materiile pri-
me, ar putea produce perturbãri so-
ciale nu doar economice. Preþul bari-
lului de petrol a atins deja 139 de do-
lari. Kremlinul a denunþat rãzboiul
economic declanºat de SUA împotri-
va Rusiei, prin Dmitri Peºkov, purtã-
torul de cuvânt. Astãzi, este progra-
matã întâlnirea –prima de altfel- între
Serghei Lavrov ºi Dmytro Kuleba în
Antalya, ºefii diplomaþiilor celor douã
þãri. Ea ar putea aduce ceea ce aºtep-
tãm cu toþii: încetarea focului pe tea-
trele de operaþiuni ºi începerea nego-
cierilor adevãrate.

mulþumind încã o
datã românilor pen-
tru modul în care
gestioneazã criza
refugiaþi lor  din
Ucraina. Comisia
Europeanã va tri-
mite în România
sute de angajaþi
Frontex ºi tehnicã
specificã pentru a
sprijini securizarea
frontierelor ºi este
dispusã sã asiste
România,  dar ºi
Republica Moldo-
va, în acest sens.
Ne-am propus ca
împreunã sã facem
demersuri active
pentru realizarea
acestui obiectiv în
baza unui calendar prestabilit. 

Cu aceastã ocazie, am cla-
rificat ºi mitul susþinut de unii
conform cãruia un vot nega-
tiv în Consiliu înseamnã o
nouã evaluare. România poate
supune la vot aderarea la spa-
þiul Schengen fãrã sã se tea-
mã de o nouã evaluare în ca-
zul unui vot negativ. Þara
noastrã urmeazã sã fie evalua-
tã din nou, doar dupã adera-
rea la spaþiul Schengen, în
baza noilor normative aproba-
te în procesul de reformã a

acestei zone. România a inten-
þionat de zeci de ori sã supunã
la vot  aderarea la spaþiul
Schengen, dar de fiecare datã
a retras solicitarea din cauza
acestei temeri de reevaluare.
Este timpul ca România sã
meargã pânã la capãt pentru
obþinerea acestui deziderat ºi
sã solicite un vot în Consiliu”-
, a declarat europarlamentarul
Victor Negrescu.

Dupã ce a reuºit în manda-
tul trecut sã obþinã susþinerea
a peste 50.000 de români pen-

tru a solicita aderarea Româ-
niei la Schengen, generând
sprijinul oficial al Parlamentu-
lui European, eurodeputatul
social democrat a lansat cam-
pania #RomâniiMeritãÎn-
Schengen în cadrul cãreia va
purta discuþii cu toþi oficialii
europeni care pot influenþa
aceastã decizie. Urmãtorul
Consiliu de Justiþie ºi Afaceri
Interne în care se poate dis-
cuta acest subiect va avea loc
în iunie.

MARGA BULUGEAN
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Parlamentul European a
adoptat marþi o rezoluþie prin
care solicitã instituþiilor UE sã
depunã eforturi pentru acor-
darea statutului de candidat
UE Ucrainei ºi, între timp, sã
continue sã lucreze pentru in-
tegrarea în piaþa unicã a UE.
Mai exact, ce conferã aceastã
Rezoluþie ?

Aceastã Rezoluþie este Poziþia
Parlamentului European ºi va da
legitimitate la acþiunile ulterioare
ale Comisiei Europene pentru cã
se propun sancþiuni Rusiei, o
parte din ele au fost deja puse  în
aplicare. Cu alte cuvinte, Rezo-
luþia sprijinã acþiunile deja între-
prinse de Comisie, dar ºi pe cele
viitoare. ªi nu doar pentru Co-
misie, ci ºi pentru Consiliu. Iar
când ai Parlamentul de aceeaºi
parte, e bine ºi pentru ceea ce va
hotârã Consiliul European. Aces-
ta a fost mesajul nostru, al mem-
brilor Parlamentului European ca
rãspuns la agresiunea militarã a
Rusiei, neprovocatã ºi nejustifi-
catã la adresa Ucrainei.

A fost poziþia Uniunii de data
aceasta mai fermã ca de obi-
cei, pentru cã nu vorbim de o
primã încãlcare a Rusiei ?

Da, multã mai fermã. A fost o
zi, douã, de întârziere, dar com-
parativ cu 2014, când Rusia a
invadat Crimeea, acum chiar s-
au luat mãsuri, sunt mãsuri luate
chiar ºi împotriva lui Putin per-
sonal. ªi acesta are sancþiuni,
ceea ce nu s-a întâmplat pânã
acum decât cu vreo alþi doi ºefi
de stat ºi nici nu se prea se obiº-
nuieºte cu preºedinþii. Dar acum
vorbim de acþiuni excepþionale.
Chiar ºi faptul cã sprijinim cu
armament Ucraina, e clar cã sunt
mãsuri mult mai ferme compa-
rativ cu cele luate acum 8 ani.
Parlamentul European a dovedit
unitate în condamnarea fãrã
echivoc a invaziei militare a Ru-
siei în Ucraina, un stat suveran
ºi independent, care are tot drep-
tul sã îºi construiascã viitorul în
pace, alãturi de partenerii pe care
îi considerã cei mai potriviþi. Prin

Europarlamentarul Marian Jean Marinescu:

“““““Parlamentul European a dovedit
unitate în condamnarea fãrã echivoc a
invaziei militare a Rusiei în Ucraina”””””

Interviu realizat de MARGA BULUGEAN

Europarlamentarul Marian Jean Mari-
nescu susþine într-un interviu acordat co-
tidianului regional Cuvântul Libertãþii cã
de mult timp nu a mai vãzut un moment de
unitate deplinã, în Parlamentul European
ca cel de marþi când s-a votat Rezoluþia
privind agresiunea Rusiei ºi cã este de
apreciat decizia guvernelor din România,

Polonia, Ungaria, Bulgaria, Slovacia ºi
Moldova de a þine graniþele deschise pen-
tru refugiaþii ucrainieni ºi de a le oferi adã-
post. Deputatul european a vorbit de o
unitate în compasiunea faþã de momente-
le extradionar de dificile prin care trece
poporul ucrainean ºi în deplângerea sin-
cerã a pierderilor de vieþi omeneºti.

adoptarea Rezoluþiei privind agre-
siunea Rusiei în Ucraina, repre-
zentanþii aleºi democratic ai ce-
lor 27 de state membre ale UE
solicitã Federaþiei Ruse oprirea
oricãrei activitãþi militare în
Ucraina ºi retragerea forþelor
militare ºi paramilitare.

În urmã cu un an de zile,
Statele membre ale Uniunii
Europene au adoptat  decizia
privind înfiinþarea Facilitãþii
Europene pentru Pace, care este
un instrument financiar ce va
acoperi acþiunile externe care
au implicaþii militare ºi de apã-
rare sub egida Politicii Externe
ºi de Securitate Comune a UE.
De aici se vor lua banii pentru
Ucraina ?

Da, prin acest program se va
finanþa achiziþionarea de arma-
ment, dar e bines ã explicãm ca
sã nu se înþeleagã
altceva. Þinând
cont cã scopul
acestui instrument
este de a spori ca-
pacitatea UE de a
preveni conflictele,
de a pãstra pacea ºi
de a consolida sta-
bilitatea ºi securita-
tea internaþionalã,
lucrurile sunt foar-
te clare. Ucraina va
fi ajutatã cu bani, ca
sã poatã sã-ºi cumpere arma-
mentul necesar pentru a se apã-
ra în faþa agresiunii ruseºti.  Par-
lamentul European a reafirmat cã
UE nu recunoºte anexarea Cri-
meei, pe care o considerã ilegalã
ºi denunþã recunoaºterea unila-
teralã de cãtre Federaþia Rusã a
independenþei teritoriilor ocupa-
te Doneþk ºi Lugansk. Totodatã,
PE reaminteºte Federaþiei Ruse
cã orice provocare la graniþa ori-
cãrui stat membru al UE sau ori-
ce atac al navelor din bazinul
Mãrii Negre poate conduce la es-
caladarea conflictului.

Sunteþi membru al Comi-
siei pentru transport ºi turism
(TRAN) din Parlamentul Eu-
ropean. În aceastã calitate

ºtiu cã i-aþi fãcut o propune-
re comisarului european
Adian Vãlean.

Da, aºa este. I-am trimis o
scrisoare doamnei comisar prin
care am propus transportul de
pasageri dinpre Ucraina sau de
orice fel de mãrfuri spre Ucrai-
na sã fie considerat drept ”aju-
tor umanitar”. ªi pentru cã tot
am discutat despre ajutorul mili-
tar, în aceeaºi scrisoare am vor-
bit ºi despre mobilitatea militarã
prin intermediul revizuirii TEN-
T, precum ºi prin intermediul
procedurii bugetare. Infrastruc-
tura de transport a UE trebuie sã
fie adaptatã ºi întreþinutã pentru
dubla utilizare, în scopuri civile
ºi militare, pentru a preveni blo-
cajele ºi haosul logistic atunci
când este nevoie de acþiuni co-
mune ºi rapide

Un rãzboi nu aduce pierderi
economice doar statelor impli-
cate direct, ci ºi celorlalte state.
Îºi asumã Uniunea Europeanã
aceste pierderi economice, fi-
nanciare, investiþionale ?

Uniunea Europeanã este alã-
turi de Ucraina. ªi nu doar la ni-
vel simbolic. UE oferã  sprijin
militar, sprijin financiar ºi eco-
nomic, a luat mãsuri de sancþi-
uni fãrã precedent la adresa Fe-
deraþiei Ruse ºi îºi asumãm efec-
tele mai puþin dorite ale acestor
mãsuri. ªi asta pentru cã înþele-
gem, apreciem ºi susþinem efor-
tul cetãþenilor ucrainieni de a-ºi
apãra þara. Pe lângã sprijinul mi-
litar, Ucraina va beneficia ºi de
suport economic ºi financiar.

Am solicitat statelor membre
ºi Comisiei sã pregãteascã un
plan de asistenþã ºi recuperare,
la nivelul mai multor miliarde
euro pentru a sprijini economia
Ucrainei ºi refacerea infrastruc-
turii distrusã de atacul militar al
Rusiei. Toþi oficialii europeni, în
frunte cu Ursula von der Ley-
en, preºedintele Comsiei, au
vorbit de costurile pe care le vor
plãti toate statele. Executivul
Uniunii a spus cã acesta este pre-
þul pe care trebuie sã-l plãtim
pentru cã acest rãzboi nu este
doar cu Ucraina, ci este un rãz-
boi împotriva democraþiei, a ci-
vilizaþiei ºi trebuiesc luate aceste

mãsuri dure.
În plus, solicitãm

oprirea definitivã a con-
ductei Nord Stream 2 ºi
identificarea de mãsuri
care sã asigure livrarea
continuã de gaz ºi sã
diminueze posibilele
efecte sociale ºi econo-
mice ale sancþiunilor
deja impuse.

Pentru statele care
primesc refugiaþi va
exista un sprijin din

partea Comisiei Europene ? E
foarte clar cã vorbim de costuri
foarte mari, iar þãrile din jurul
Ucrainei nu-ºi permit aceste cos-
turi pe termen lung.

Va exista un mecanism de
sprijin în ceea ce privesc refu-
giaþii. Asta este foarte clar. Scrie
ºi în Rezoluþie ca statele care pri-
mesc refugiaþi trebuie sã fie aju-
tate. Grupul PPE a avut o pro-
punere ca nu doar Ucraina sã
adere la Uniunea Europeanã, ci
ºi Georgia ºi Republia Moldova,
adicã sã fie o solicitare la pachet.
Deocamdatã este o propunere iar
decizia se va lua în Consiliu. Re-
zoluþia de marþi a fost despre
Ucraina ºi despre rãzboi, aºa cã
era normal sã punem în discuþie

Ucraina ºi intrarea ei în UE. În
legãturã cu Moldova mã bucur
cã va fi alãturi de România în UE.
De fapt, aici îi este locul. Eu am
spus-o de la începuturile activi-
tãþii mele de europarlamentar în
2007. Am spus-o când am ne-
gociat  scutirea de vize pentru
moldoveni în UE, dar ºi ori de
cate ori am lucrat la un dosar
despre Moldova. Am susþinut la
un moment dat chiar intrarea în
UE la pachet cu Serbia pentru a
rezolva ºi problemea comunitãþii
româneºti din Valea Timocului,
Serbia.

Mai existã loc de dialog în
conflictul ãsta ?  Se mai poate
negocia ceva pe cale diplomati-
cã sau sunt aruncate zarurile ?

Cred cã existã loc de dialog,
dar depinde ce se doreºte prin
acest dialog. Interes este mai ales
din partea Ucrainei,  dar din pã-
cate nu cred cã Rusia mai poate
fi opritã. Cred cã poporul rus ar
putea sã opreascã acest rãzboi.
Am vãzut cã sunt demonstraþii,
mitinguri, dare le ar trebuie sã fie
mult mai ample. Rusia þine 140
de milioane de suflete în ceaþã,
fiind dezinformate. Existã cen-
zurã mare în Rusia. La fel ca la
noi în 1989, numai cã atunci nu
existau atâtea mijloace de infor-
mare, nici tehnologia nu era ceea
ce este acum. Dacã cineva mai
crede astãzi cã în Rusia existã
democraþie, înseamnã cã nu are
legãturã cu realitatea.

Cum vi s-a pãrut discursul
preºedintelui ucrainean Volodi-
mir Zelenski din Plenul PE ?

Foarte bun, un discurs cu-
rajos, un mesaj clar pentru po-
porul sãu, dar ºi pentru Uniu-
nea Europeanã. Însã, pe mine
m-a impresionat foarte mult ºi
discursul lui Vitali Kliciko, pri-
marul oraºului Kiev, în grupul
PPE. A spus lucruri extreme de
interesante.
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Antreprenorii din judeþ pot
depune proiecte pentru sub-
programul AGRO IMM IN-
VEST ºi pentru Programul
IMM INVEST,  p rograme
pentru care Ministerul Finan-
þelor a alocat un plafon de 10
miliarde lei.

“Aºa cum ne-am angajat
când am intrat la guvernare,
protejarea companiilor româ-
neºti ºi dezvoltarea IMM-uri-
lor reprezintã una din priori-
tãþile PSD.

 Programele din acest an
vin cu câteva noutãþi de inte-
res pentru antreprenori:
  majorarea plafoanelor

reprezentând ajutor de stat la
345 mii euro pentru o între-
prindere din domeniul pescui-
tului ºi acvaculturii ºi la 290
mii euro pentru cele care se
ocupã de producþia primarã

Un moment mult aºteptat
pentru ºi de cãtre societatea
româneascã a sosit: ridicarea
majoritãþii restricþiilor a fost
propusã de cãtre ministrul
PSD al Sãnãtãþii, Alexandru
Rafila.

„Astfel, eliminarea certifi-
catului verde la intrarea în
marile magazine, instituþii
publice, hoteluri, pensiuni,
r e s t au ran t e ,  p r ecum º i  a
obligativitãþii purtãrii mãºtii
de protecþie în spaþii deschi-
se au fost propuse ieri Gu-
vernului  spre  adoptare  º i
sperãm sã intre în vigoare
cât mai repede, având în ve-
dere cã numãrul de paturi
ocupate de la terapie inten-
sivã a scãzut, dar ºi incidenþa
cazurilor.

Pe lângã aceste mãsuri, ar
urma sã fie modificatã ºi ca-
pacitatea de primire a resta-
urantelor, de la 30% la 50%,
fãrã restricþia de orar cunos-
cutã pânã acum.

Aceste lucruri nu ar fi fost
posibile, astãzi, fãrã mãsu-
rile concrete luate de colegii
noºtri din PSD, care au gân-
dit ºi pus în aplicare un plan

Alexandra Presurã, deputat PSD de Dolj:

“Protejarea companiilor româneºti“Protejarea companiilor româneºti“Protejarea companiilor româneºti“Protejarea companiilor româneºti“Protejarea companiilor româneºti
ºi dezvoltarea IMM-urilor reprezintãºi dezvoltarea IMM-urilor reprezintãºi dezvoltarea IMM-urilor reprezintãºi dezvoltarea IMM-urilor reprezintãºi dezvoltarea IMM-urilor reprezintã

una din prioritãþile PSD”una din prioritãþile PSD”una din prioritãþile PSD”una din prioritãþile PSD”una din prioritãþile PSD”

“Mãsurile luate de PSD duc la eliminarea
restricþiilor ºi la revenirea la normal a vieþii”

de produse agricole;
  prelungirea perioadei

de înscriere ºi contractare
pânã la 30 iunie 2022, cu pla-
ta pânã la 30 iunie 2023;
 stabilirea unui plafon de

garantare pentru anul 2022 în
valoare de 10 miliarde de lei,
din care jumãtate pentru sub-
programul AGRO IMM IN-
VEST;
  c reº te rea  buge tu lu i

schemei de ajutor de stat la
aproape 500 milioane euro.

Ne-am bucura dacã antre-
prenorii din judeþul Dolj se
vor regãsi printre beneficiari.
Dezvoltarea afacerilor aces-
tora va fi în folosul tuturor:
mai multe locuri de muncã ºi
venituri sporite pentru locui-
torii judeþului”, a explicat Ale-
xandra Presurã, deputat PSD
de Dolj.

e f i c i en t  de  comba te re  a
pandemiei, compus din douã
elemente extrem de impor-
tante: parteneriat cu cetãþe-
nii ºi predictibilitate în pri-
vinþa mãsurilor adoptate.

Românii au înþeles cã nu-
mai conlucrând cu autoritã-
þile ºi respectând anumite re-
guli vom putea sã revenim la
o viaþã cât mai apropiatã de
normal, iar asta se vede din
cifrele pandemiei din ultime-
le sãptãmâni, care sunt din
ce în ce mai reduse.

Important este sã rãmâ-
nem în control ºi, alãturi de
cetãþeni, în continuare, sã în-
þelegem prin ceea ce trecem
ºi sã acþionãm în consecin-
þã, alãturi de specialiºti ºi de
oameni pregãtiþi pentru a face
faþã unor astfel de crize.

Greul nu s-a încheiat aici,
însã putem spera la o ges-
tionare mult mai bunã a si-
tuaþiei, având în vedere în-
crederea populaþiei într-un
alt sistem de acþiune în ceea
ce priveºte pandemia de CO-
VID-19.”, a precizat deputa-
tul PSD de Dolj, Eliza Peþa-
ªtefãnescu.
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“Acoperiºul ºi întreg palie-
rul etajului superior au fost re-
parate ºi modernizate, holuri-
le, terasele, toate încãperile ºi
grupurile sanitare au fost igie-
nizate, s-au schimbat instala-
þiile electrice, elementele de
tocãrie ºi covorul PVC. Cabi-
netele medicale au fost mobi-

Teatrul pentru copii ºi ti-
neret Colibri Craiova îºi aº-
teaptã publicul cu personaje
de poveste.

Sâmbãtã, 12 martie 2022,
la ora 18:00 pornim în ritm

„Vrãjitorul din Oz“ ºi „Pinocchio“,
în week-end la Teatrul Colibri!

La Clinica de Pediatrie a Spitalului Municipal Filantropia:

Un etaj al Ambulatoriului a fostUn etaj al Ambulatoriului a fostUn etaj al Ambulatoriului a fostUn etaj al Ambulatoriului a fostUn etaj al Ambulatoriului a fost
complet renovatcomplet renovatcomplet renovatcomplet renovatcomplet renovat

Un întreg etaj al Ambulatoriului din cadrul
Clinicii de Pediatrie a Spitalului Municipal Filan-
tropia a fost renovat ºi dotat cu mobilier nou.  Eta-
jul al treilea al secþiei de pe strada Corneliu Copo-
su va gãzdui cabinete de specialitate pentru trata-
rea copiilor sosiþi în Ambulatoriu, precum Pedia-
trie, O.R.L., Dermatologie ºi Oftalmologie.

late ºi urmeazã sã fie dotate cu
echipamente medicale specifi-
ce în cel mai scurt timp. Aces-
te lucrãri se înscriu în ºirul de
acþiuni desfãºurate permanent
de Primãria Craiova pentru asi-
gurarea unei infrastructuri
medicale moderne la nivelul
municipiului”, a explicat Lia

Olguþa Vasilescu, pri-
marul muncipiului
Craiova.

O aripã a Spitalului
de Boli Infecþioase
„Victor Babeº” a
fost reabilitatã
Dar, aceastã acþi-

une nu este singurã.
Continuã investiþiile
în sistemul medical
ºi în infrastructura
spitalelor municipali-
tãþii. O aripã a Spitalului de Boli
Infecþioase „Victor Babeº” a
fost reabilitatã în totalitate,
igienizatã, dotatã cu mobilier ºi
aparaturã electronicã, pentru a
spori gradul de confort al pa-
cienþilor. “Este vorba de 9 sa-
loane cu grupuri sanitare pro-
prii, cabinet medical, grupuri
sanitare pentru personal, salã
de mese, aflate la etajul patru
din clãdirea principalã a spita-
lului ºi care vor putea gãzdui
peste 27 de pacienþi care su-
ferã de boli infecþioase.  Au
fost schimbate toate instalaþii-
le electrice, sanitare ºi termi-
ce, s-a montat covor PVC nou
pe toatã suprafaþa, au fost
efectuate lucrãri de zidãrie ºi
igienizare a pereþilor, toate bãi-
le au fost utilate cu obiecte sa-
nitare noi, iar elementele de
gresie ºi faianþã au fost înlo-

cuite. Fiecare încãpere este
dotatã cu sistem de aer condi-
þionat nou, televizoare ºi apa-
rate frigorifice, întreaga inves-

tiþie fiind asiguratã de Primã-
ria Municipiului Craiova”, ne-
a mai spus edilul Craiovei.

MARGA BULUGEAN

de musical, într-o aventurã
fantasticã alãturi de Dorothy
ºi cãþelul ei Toto, în specta-
colul „Vrãjitorul din Oz“ ,
adaptare dupã L. Frank Baum,
scenariul ºi regia Cristian Mi-

tescu, scenografia Eugenia
Tãrãºescu - Jianu, asistent
scenografie: Nichita Teodo-
rescu, muzica Alexandru Be-
rehoi, coregrafia Ionuþ Sergiu
Anghel,  cu actori i :  Marin
Fagu, Alis Ianoº, Cosmin Do-
lea, Emanuel Popescu, Daniel
Mirea, Ionica Dobrescu, Geo
Dinescu, Adriana Ioncu, Alla
Cebotari, voci: Rodica Prisã-
caru, Mugur Prisãcaru.

Duminicã ,  13  mart ie
2022, la ora 11:00 publicul
îl va întâlni la Teatrul Colibri
pe Pinocchio, într-o adapta-
re dupã Carlo Collodi,  cu
scenariul ºi regia de Cristian
Pepino, scenografia Cristina
Pepino, muzica Dan Bãlan, cu
actorii: Geo Dinescu, Emanu-
el Popescu, Marin Fagu, Alla
Cebotari, Oana Stancu, Iulia
Cârstea, Adriana Ioncu, voci:

Rodica Prisãcaru, Mugur Pri-
sãcaru, Mihai Brumã - Uzea-
nu. Nãstruºnicul bãieþel cre-
at dintr-o bucatã magicã de

lemn nu-ºi pierde nãravul nici
de aceastã datã ºi intrã în tot
felul de încurcãturi, una mai
periculoasã ca alta.
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CONSILIUL de Administraþie al societãþii CONSTRUCÞII FEROVIARE CRAIOVA SA, cu sediul în

Craiova, Aleea 1 Bariera Vâlcii, nr.28A, Judeþul Dolj, înregistratã la ORC Dolj sub nr.J16/2209/1991, CUI:-
RO2292068, capital social 2.989.064.10Lei, întrunit în ºedinþa din data de 07.03.2022, în temeiul art.111 ºi
117 din Legea nr.31/1990, al Legii nr.24/2017, al Regulamentele ASF ºi al prevederilor actului constitutiv al
societãþii, convoacã Adunarea Generalã Ordinarã a Acþionarilor pentru data de 12.04.2022, ora 11.00, la
sediul societãþii situat în Craiova, Aleea 1 Bariera Vâlcii nr.28A, Judeþul Dolj, pentru toþi acþionarii înregistraþi
în registrul acþionarilor la sfârºitul zilei de 31.03.2022, consideratã ca datã de referinþã. Adunarea Generalã
Ordinarã a Acþionarilor are urmãtoarea ordine de zi: 1.Prezentarea ºi aprobarea Situaþiilor financiare anuale
întocmite pentru exerciþiul financiar al anului 2021, pe baza Rapoartelor prezentate de cãtre Consiliul de
Administraþie ºi de cãtre Auditorul Financiar Extern. 2.Aprobarea descãrcãrii de gestiune a administratorilor
pentru activitatea desfãºuratã în exerciþiul financiar din anul 2021. 3.Aprobarea Bugetului de Venituri ºi Chel-
tuieli pentru anul 2022 ºi a Programului de investiþii pentru anul 2022. 4.Aprobarea remuneraþiei lunare nete
cuvenite membrilor Consiliului de Administraþie în anul 2022 ºi pânã la AGOA de închidere a exerciþiului
financiar al anului 2022 ºi a cuantumului pentru asigurarea de rãspundere profesionalã a administratorilor.
5.Numirea Auditorului Financiar COMBINED IDEAS SRL, cu sediul în Bucureºti, Sector 1, Str.Înfrãþirii,
nr.60, Camera 1, pentru o perioadã de 3 (trei) ani, respectiv de  la data de 01.05.2022 pânã la data de
30.04.2025, pentru auditarea situaþiilor financiare  aferente anilor 2022, 2023 ºi 2024, ºi mandatarea Consi-
liului de Administraþie pentru aprobarea ºi încheierea contractului de servicii de audit, cu respectarea tuturor
prevederilor legale aplicabile acestei activitãþi. 6. Aprobarea întocmirii Situaþiilor financiare anuale pentru anul
2021, conform IFRS, set independent de situaþiile financiare anuale întocmite ºi publicate în conformitate cu
legislaþia românã în vigoare. 7.Prezentarea ºi aprobarea Raportului anual de remunerare a conducãtorilor
societãþii Construcþii Feroviare Craiova SA pentru exerciþiul financiar 2021. 8.Aprobarea datei de 03.05.2022
ca datã de înregistrare ºi a datei de 02.05.2022 ca ex date. 9.Aprobarea mputernicirii Preºedintelui Consiliului
de Administraþie al societãþii, cu posibilitatea de substituire, pentru a semna hotãrârile Adunãrii Generale Ordi-
nare a Acþionarilor, ºi orice alte documente conexe. 10.Aprobarea împuternicirii Directorului General al socie-
tãþii, cu posibilitatea de substituire, pentru a  reprezenta societatea, a semna ºi pentru a efectua toate actele ºi
formalitãþile de publicitate, de nregistrare, semnare ºi implementare a hotãrârilor adoptate de Adunarea Gene-
ralã Ordinarã a Acþionarilor la Oficiul Registrului Comerþului, ºi alte autoritãþi competente. Unul sau mai mulþi
acþionari, reprezentând individual sau împreunã cel puþin 5% din capitalul social au dreptul: -de a introduce
puncte pe ordinea de zi a adunãrilor generale, cu condiþia ca fiecare punct sã fie însoþit de o justificare ºi de un
proiect de hotãrâre propus spre adoptare adunãrilor generale, în termen de cel mult 15 zile de la data publicãrii
convocãrii adunãrilor generale; -de a prezenta proiecte de hotãrâre pentru punctele incluse/propuse spre a fi
incluse pe ordinea de zi a adunãrii generale. Fiecare acþionar, persoanã fizicã sau juridicã, are dreptul sã
adreseze întrebãri privind punctele înscrise pe ordinea de zi a adunãrilor generale. Societatea poate rãspunde
inclusiv prin postarea rãspunsului pe website-ul propriu: ww.constructiiferoviare-craiova.ro. Drepturile menþi-
onate mai sus pot fi exercitate în scris, prin servicii de curierat sau poºtã, transmise cu menþiunea „pentru
Adunarea Generalã Ordinarã a Acþionarilor din data de 12/13.04.2022” la sediul societãþii. Pentru identifica-
rea persoanelor, acþionarii care fac propuneri pentru completarea ordinii de zi sau care adreseazã întrebãri
privind punctele de pe ordinea de zi a adunãrilor generale, vor anexa solicitãrii urmãtoarele documente care sã
le ateste identitatea: pentru persoanele fizice- act de identitate ºi extrasul de cont din care rezultã calitatea de
acþionar ºi numãrul de acþiuni deþinute; pentru persoanele juridice- actul de identitate al reprezentantului legal,
însoþit de dovada calitãþii de reprezentant legal, respectiv certificat constatator eliberat de registrul comerþului,
prezentat în original sau în copie conformã cu originalul sau orice alt document, în original sau în copie confor-
mã cu originalul, emis de cãtre o autoritate competentã din statul în care acþionarul este înmatriculat legal, care
îi atestã calitatea de reprezentant legal, precum ºi extrasul de cont din care rezultã calitatea de acþionar ºi
numãrul de acþiuni deþinute. Documentele care atestã calitatea de reprezentant legal al acþionarului- persoanã
juridicã vor fi emise cu cel mult 3 luni înainte de data publicãrii convocatorului A.G.A. Documentele care atestã
calitatea de reprezentant legal întocmite într-o limbã strãinã, alta decât englezã, vor fi însoþite de o traducere-
în limba englezã sau românã- realizatã de un traducãtor autorizat. Situaþiile financiare anuale ºi raportul anual al
consiliului de administraþie sunt puse la dispoziþia acþionarilor la sediul societãþii sau pe website-ul oficial de la
data convocãrii adunãrii generale ordinare. Proiectele de hotãrâri ºi celelalte materialele care vor fi supuse
dezbaterii pot fi consultate sau procurate de la sediul societãþii sau pe website-ul oficial al societãþii ww.con-
structiiferoviare-craiova.ro începând cu data de 11.03.2022. Acþionarul- persoanã fizicã poate participa la
ºedinþele adunãrilor generale în nume propriu sau prin reprezentare, pe bazã de împuternicire specialã sau
generalã- încredinþatã oricãrei persoane fizice sau juridice. Acþionarul- persoanã juridicã poate participa la
ºedinþele adunãrilor generale prin reprezentantul sãu legal sau prin altã persoanã împuternicitã de cãtre repre-
zentantul legal al acþionarului respectiv. Formularele de împuterniciri speciale vor fi puse la dispoziþia acþiona-
rilor de la data de 11.03.2022, la sediul societãþii în fiecare zi lucrãtoare între orele 08.00-12.00 ºi pe website-
ul societãþii (ww.constructiiferoviare-craiova.ro). Împuternicirile speciale ºi generale vor fi depuse, în original,
la CONSTRUCÞII FEROVIARE CRAIOVA SA (prin registraturã zilnic între orele 08.00-12.00 sau cores-
pondenþã), pânã cel mai târziu la data de 10.04.2022, ora 11.00, iar  în situaþia depãºirii acestui termen,
acestea nu vor fi luate în considerare. De la data de 11.03.2022, vor fi puse la dispoziþia acþionarilor, la sediul
societãþii ºi pe website-ul societãþii (www.constructiiferoviare-craiova.ro), procedura de vot prin corespon-
denþã ºi buletinul de vot în baza cãruia acþionarii au posibilitatea de a vota prin corespondenþã. Acþionarii care
vor opta pentru votul prin corespondenþã sunt obligaþi sã depunã buletinele de vot, în original, la CON-
STRUCÞII FEROVIARE CRAIOVA SA (la registratura societãþii in zilele lucratoare între orele 08.00-12.00
sau prin corespondenþã), pânã cel mai târziu la data de 10.04.2022, ora 11.00 pentru AGOA. Participarea
acþionarilor la ºedinþe va fi permisã numai pe baza buletinului/cãrþii de identitate – pentru persoanele fizice, iar
pentru persoanele juridice - ºi în baza dovezii calitãþii de reprezentant legal/împuternicit. În situaþia persoanelor
juridice/fizice reprezentate, mandatarii vor prezenta ºi copia împuternicirii speciale sau a împuternicirii genera-
le, dupã caz. În cazul în care, la data de 12.04.2022, nu vor fi ntrunite condiþiile de cvorum necesare desfãºu-
rãrii ºedintei AGOA  în condiþiile legii ºi ale Actului constitutiv al societãþii, sedinþa ºedinþa ORDINARÃ a AGA
se va desfãsura la data de 13.04.2022 (a doua convocare), cu aceeaºi ordine de zi, în acelaºi loc ºi la aceeaºi
orã precizate în prima convocare. Informaþii suplimentare se pot obþine zilnic, între orele 08.00-12.00 de la
sediul societãþii, dupã data apariþiei prezentului convocator în MO al României, partea a-IV-a.

VÂNZÃRI
APARTAMENTE

Vând 6 apartamente noi,
zona Banu Mãrãcine.
Telefon: 0727/492.323.
Vând apartament ultra-
central Bulevard (insula)
1 Mai cu vedere la bule-
vard, 4 camere cu încãl-
zire centralã pe gaz, aer
condiþionat, baie ºi bucã-
tãrie în condiþii excelente,
beci cu stelaje metalice.
Telefon: 0744/395.382 în-
tre orele 09:00-15:00.
Vând 2 camere deco-
mandate, îmbunãtãþi-
te. Rovine, et. 4/4. Te-
lefon: 0766/348.398.

VÂND apartament 2
camere, ultracentral,
Piaþa Prefecturii. Tele-
fon: 0768/107.255.

CASE
Vând Casã Celaru, ju-
deþul Dolj. Teren 3.670
mp, preþ 35.000 lei.
Telefon: 0758/625.514.
Vând casã în Baileºti
(grãdinã ºi curte). Tele-
fon: 0744/795.802.
Proprietar, vând casã
nouã, BORDEI. Tele-
fon: 0752/641.487.
Vând casã Cioroiaºi +
anexe, teren 3000 mp.
Telefon: 0765/152.614.
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ANUNÞ GRATUIT (maximum 15 cuvinte)

TALONUL - CONTRACT DE MICÃ PUBLICITATE NR:  .................

Cãtre S.C. ED PRESS COM S.R.L.

Joi, 10 martie 2022

   TREBUIE PREZENTAT TALONUL DIN ZIUA ÎN CARE SE FACE SOLICITAREA
   VALABIL NUMAI PENTRU PERSOANE FIZICE ªI ABONAÞI PERSOANE FIZICE

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Semnãtura:..........................................

Subsemnatul.................................................................................
Domiciliat în ...........................................................................
Posesor al B.I. Seria ........ Numãrul...............................
vã rog sã publicaþi urmãtorul anunþ în ziarul dumneavoastrã, la
rubrica ...................................... la data de ....................
asumându-mi responsabilitatea conþinutului:

CUMPÃRÃRI
Cumpãr apartament 3
camere, centru. Tele-
fon 0729/960.795.

ÎNCHIRIERI
PARTICULAR, închi-
riez apartament 3 ca-
mere, decomandat,
mobilat, utilat, zona
George Enescu - Liceul
Energetic. Telefon:
0740/991.323.
Zonã Universitate – În-
chiriez garsonierã ultra
spaþioasã, mobilatã
modern, cu dotãrile ne-
cesare. Telefon: 0770/
223.510.

SCHIMBURI
Schimb garsonierã Bu-
cureºti, str. Turda, vari-
ante Bucureºti. Telefon:
0251/598.954.

TERENURI
Vând teren Metro
910 mp. Strada Ae-
roportului. Telefon:
00393287952955.
Închiriez teren la ºosea,
pretabil investiþie, 1,5
Ha extravilan, 48 m
deschidere, Segarcea.
Telefon: 0783/178.838.
Vând teren intravilan –
Cârcea la stradã –
4.000 mp – 10 euro ne-
gociabil. Telefon: 0766/
503.967.
Vând în Bãile Govora
400 mp ºi 1500 mp; as-
falt lângã pãdure, utilitãþi-
le instalate. Telefon: 0744/
563.640, 0770/661.438.
Vând loc pentru casã la
10 km Craiova (ºi alte
construcþii diverse). Te-
lefon: 0727/884.205.

Vând, inchiriez, schimb
teren, Calea Bucuresti,
km 10, 1000 m-2000
m, deschidere 35 m,
dupa Peugeot. Telefon:
0773/996.446.

MULÞUMIRI
Fiicele, nepoatele ºi fa-
miliile lor mulþumesc  tu-
turor celor care au fost
alãturi în momentele
dureroase ale despãrþi-
rii de domnul Zorilã
Gheorghe, care va rã-
mâne pentru totdeau-
na în inimile noastre.

CONDOLEANÞE
Prietenii de la Liceul
Pedagogic Craiova,
transmit condoleanþe
colegei Gângu, greu
încercatã de pierderea
soþului.
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Cãpitanul Universitãþii Craio-
va, Nicuºor Bancu (29 de ani),
spune cã diferenþa de 11 puncte
faþã de liderul Ligii I, CFR Cluj,
este irecuperabilã pentru el ºi
colegii sãi ºi cã numai din cam-
pionatul urmãtor alb-albaºtrii se
pot gândi din nou la lupta pentru
prima poziþie.

„Am pregãtit meciul cu Farul
foarte bine, s-a vãzut altã deter-
minare ºi agresivitate faþã de me-
ciul tur ºi cred cã acest lucru ne-
a adus victoria. Despre titlu, poate
la anul...nu mai vreau sã vorbesc
de titlu, pentru cã nu mai avem
ºanse anul acesta, sunt prea mul-
te puncte, iar CFR este echipã

Universitatea Craiova – FC Argeº, vineri, ora 20.30
CFR Cluj – FC Voluntari, sâmbãtã, ora 20.30

FCSB – Farul Constanþa, luni, ora 20.45

Play-off, prima etapã

1. FC Botoºani – 23 puncte
2. UTA Arad – 20 puncte
3. Rapid – 20 puncte
4. Sepsi – 20 puncte
5. Chindia – 18 puncte
6. Fcu – 17 puncte
7. Mioveni – 15 puncte
8. Dinamo – 9 puncte
9. Clinceni – 7 puncte
10. Mediaº – 5 puncte

 CLASAMENT PLAY-OUT

UTA Arad – Academica Clinceni, vineri, ora 17.30
Chindia Târgoviºte – Fcu, sâmbãtã, ora 17.30
Sepsi OSK– CS Mioveni, duminicã, ora 17.30

Rapid– FC Dinamo, duminicã, ora 20.30
FC Botoºani – Gaz Metan Mediaº, luni, ora 18

Play-out, prima etapã

1. CFR Cluj – 38 puncte
2. FCSB – 31 puncte
3. Universitatea Craiova – 27 puncte
4. FC Argeº – 24 puncte
5. Farul Constanþa – 24 puncte
6. FC Voluntari – 24 puncte

 CLASAMENT PLAY-OFF

1. CFR Cluj 30 24 4 2 48-16 76p
2. FCSB 30 18 8 4 54-28 62p
3. Craiova 30 16 6 7 55-29 54p
4. Argeº 30 14 6 10 28-22 48p
5. Farul 30 14 6 10 42-21 48p
6. Voluntari 30 13 8 9 31-27 47p

7. Botoºani 30 11 12 6 33-28 46p
8. UTA 30 9 13 8 24-20 40p
9. Rapid 30 9 13 8 34-31 40p
10. Sepsi 30 9 12 9 33-29 39p
11. Chindia 30 8 11 11 23-23 35p
12. Fcu 30 8 9 13 31-35 33p
13. Mioveni 30 6 11 13 19-36 29p
14. Dinamo 30 4 5 21 24-66 17p
15. Clinceni 30 3 5 22 21-63 14p
16. Mediaº 30 6 6 18 21-46 10p

 CLASAMENT    M V                  E                  Î     G  P

Gaz Metan Mediaº a fost penalizatã cu 14 puncte.

Jovan Markovic (21 de ani)
spune cã, o datã cu ieºirea din
lupta pentru titlu, la Universita-
tea Craiova nu se mai resimte
presiune, iar obiectivele rãmase
sunt câºtigarea Cupei României
ºi a Supercupei, trofee deþinute
de formaþia din Bãnie. „Este o
diferenþã foarte mare, atât de
mare încât nu simþim o presiu-
ne ºi s ar putea ca acesta
sã fie un lucru bun pen-
tru noi. Nu ne gândim la
distanþa faþã de CFR, ci la
fiecare meci separat, ºi eu
zic cã pânã acum aceastã
strategie a dat roade. Ne
vedem de noi ºi ce avem
noi de fãcut ºi mai vor-
bim despre clasament ºi
diferenþa de puncte cãtre
finalul playoff ului. Cupa
ºi Supercupa sunt obiec-
tivele noastre. ªtim deja
ce înseamnã sã câºtigi
Cupa ºi Supercupa, ne am
simþit extraordinar sã ne
putem bucura de ele alãturi de
suporteri ºi suntem nerãbdãtori
sã mai trecem prin astfel de mo-
mente” a declarat Markovic pen-
tru revista oficialã a Universitã-
þii Craiova.  

Markovic, care va împlini 22
de ani la sfârºitul acestei luni,

Markovic: „Diferenþa faþã de CFR e aºa mare,
încât nu mai simþim presiune”

puternicã ºi ºtie sã gestioneze
acest lucru. Nu cred cã va mai
putea sã-i prindã cineva. În play-
off, noi vom încerca sã tratãm
fiecare meci la victorie ºi sã acu-
mulãm cât mai multe puncte” a
declarat Nicuºor Bancu.

În prima etapã din play-off,
Universitatea Craiova se va due-
la cu echipa care s-a calificat in
extremis în Top 6, FC Argeº,
vineri, de la ora 20.30, pe arena
„Ion Oblemenco”. „Pentru mine
nu este o surprizã prezenþa Ar-
geºului în play-off, pentru cã
este o echipã puternicã. Ne aº-
teaptã un meci greu ei, vor veni
sã câºtige punct sau puncte, dar

dacã vom arãta ca în meciul cu
Farul, ca determinare ºi agresi-
vitate, nu cred cã se va pune pro-
blema învingãtoarei” a declarat
Nicuºor Bancu.

Gustavo: „Vrem sã urcãm cât
mai sus posibil în clasament”

Brazilianul Gustavo (30 de ani)
spune cã parcursul din 2022 al
Universitãþii Craiova, cu 7 vic-
torii, 1 egal ºi 1 eºec, este dato-
rat atmosferei bune din vestiar.
„Suntem foarte fericiþi dupã
aceste victorii, este meritul în-
tregii echipe, atmosfera este bunã
ºi la antrenamente ºi se poate
constata ºi pe teren, la meciuri.
Trebuie sã continuãm la fel, sã
fim agresivi, pentru a mai urca
în clasament, cât mai sus posi-
bil. Cu Argeºul, în debutul play-
off-ului, va fi un meci greu, i-
am vãzut câºtigând la Botoºani,
dupã ce bãtuserã ºi Farul în de-
plasare” a declarat Gustavo.

Sorin Cârþu: „E super ce au
realizat bãieþii în ultimul timp!”

Preºedintele Universitãþii Craio-
va, Sorin Cârþu, s-a declarat mul-
þumit de prestaþia echipei lui Lau-
renþiu Reghecampf din meciul cu
Farul ºi mai ales de parcursul ei
din ultima perioadã, cu ºase victo-
rii în ultimele ºase partide. „Sori-
naccio” crede cã în play-off Uni-
versitatea Craiova va avea parte de
o situaþie diferitã, deoarece adver-

sarii sunt de valori apropiate, însã
gloria Craiovei Maxima mizeazã pe
forma bunã ºi surplusul de moral
de care beneficiazã în acest mo-
ment jucãtorii olteni.  “Am mai ju-
cat cu Farul ºi am câºtigat, dar par-
cã de data aceasta a fost ºi cu con-
sistenþã în joc, chiar dacã a fost
doar 1-0. E super ceea ce au rea-
lizat bãieþii în ultimul timp, 6 vic-
torii din 6 meciuri, au mai recu-
perat ceva din ce s-a pierdut pe

finalul anului trecut, din înfrân-
gerile acelea neaºteptate. Poziþia
aceasta, locul 3, te face sã pri-
veºti altcumva play-off-ul, vom
vedea cum se va desfãºura, dar
eu am încredere, pentru cã sun-
tem pe o linie ascendentã ºi sper
cã vom continua cu evoluþiile
bune. Play-off-ul este altceva,
joci cu echipe care sunt apropia-
te valoric, se poate întâmpla ori-
ce” a declarat Sorin Cârþu. 

a ajuns la 9 goluri în acest se-
zon, o datã cu dubla reuºitã la
Mioveni, ºi spune cã datoreazã
forma bunã colegilor sãi ºi an-
trenorului Laurenþiu Reghe-
campf.  „Mã bucur foarte mult
cã am început sã marchez ºi cã
mi am ajutat echipa sã facã
puncte, pânã la urmã acesta
este rolul meu în teren, sã dau

goluri. Cred cã datorez acest
pas tuturor celor de la Univer-
sitatea, de la Mister la colegi.
Cu toþii au fost ºi sunt alãturi
de mine, mã ajutã cu sfaturi,
mã susþin. Mister este ca un
tatã pentru mine, mereu mã în-
curajeazã ºi laudã, când mai

greºesc sau nu dau randament
mã mai ºi ceartã, adicã e alã-
turi de mine ºi la bune ºi la rele.
Plus cã, pe lângã relaþia specialã
pe care o am cu dânsul, eu zic
cã e un antrenor foarte bun. Mã
bucur foarte tare cã este antre-
norul meu!” spune „Marko”.

Avertizat de revenirea lui
Koljic

Laurenþiu Reghe-
campf îl avertizeazã pe
Jovan Markovic cã tre-
buie sã munceascã ºi
mai mult, întrucât va
avea concurenþã acerbã
pentru postul de atacant,
dupã revenirea în lot a
lui Elvir Koljic. „Cu Mar-
kovic trebuie sã avem
rãbdare, este tânãr, tre-
buie sã lupte pentru lo-
cul lui, are concurenþã,
pentru cã va reveni Kol-
jic. Nu e prima datã
când a marcat Marko-

vic, el este în top din acest punct
de vedere, pentru cã nu a jucat
foarte mult ºi are destule goluri.
Are parte de o echipã puternicã
în spate, trebuie sã munceascã
mai mult la antrenamente, sã o
þinã pe drumul acesta” a decla-
rat Reghecampf.
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